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Protokół Nr ORN.0012.1.2.2019 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji 

 Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 22 lutego 2019 r. 
 

 

 

Na stan 9 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 9 – lista obecności 

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Pani Anna Kaczor. 

 

Protokołowała pracownik obsługi biurowej Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu 

Miejskiego w Olecku – Barbara Skarżyńska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska, 

 Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Pełnomocnik Burmistrza ds. przeciwdziałania uzależnieniom – Monika Dudycz-

Stefanowska, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir 

Hatalski, 

 Projektant miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – Jacek Rostek. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

powitała przybyłych na posiedzenie i przedstawiła następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Analiza prognozy przydziału godzin na rok szkolny 2019/2020 w szkołach Gminy 

Olecko. Opracowanie planu działań podniesienia poziomu edukacji w Gminie Olecko. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wnioski Komisji.  

 

Uwag do porządku posiedzenia Komisji nie zgłaszano. 

 

Komisja  jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Analiza prognozy przydziału godzin na rok szkolny 2019/2020 w szkołach 

Gminy Olecko. Opracowanie planu działań podniesienia poziomu edukacji w Gminie 

Olecko. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

powiedziała, że zatrudnianie, zwalnianie nauczycieli, w tym przydział godzin należą  

do wyłącznej kompetencji dyrektorów szkół. W prawie oświatowym określone są zadania  

dla organu prowadzącego, które ściśle określają zakres jego działania, w tym przypadku Rady 

Miejskiej. Organ prowadzący prowadzi sprawy w zakresie szkół, finansowania zadań, a także 

administrowania. Przepisy szczegółowo regulują kompetencje organu prowadzącego oraz 

organu sprawującego nadzór pedagogiczny i tylko w tym zakresie można korzystać  
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z uprawnień. Ingerencja w działalność szkoły jest możliwa, jednak tylko w takich granicach, 

na jakie pozwala ustawa. W obecnej chwili Kierownik Wydziału Edukacji nie dysponuje 

pełną rzetelną informacją dotyczącą przydziału godzin, ponieważ trwa rekrutacja w szkołach, 

a rodzice zgłaszają dzieci nawet w sierpniu. Dyrektorzy, na podstawie informacji ilu uczniów 

podejmie naukę w danej szkole, będą mogli opracować arkusze organizacyjne  

z uwzględnieniem ramowego programu nauczania adekwatnie do każdej klasy  

z przydzielonymi odpowiednio przedmiotami oraz liczbami godzin przeznaczonymi  

na realizację tych przedmiotów. Dyrektorzy, znając na początku kwietnia informacje 

dotyczące rekrutacji, po opracowaniu arkusza organizacyjnego informują nauczycieli,  

jaki będą mieli przydział godzin. Procedura dotycząca opracowania arkusza organizacyjnego 

szkoły: 

-  9 kwietnia powinien być przygotowany arkusz organizacyjny; 

-  związki zawodowe i rada pedagogiczna w ciągu 10 dni opiniują arkusz; 

-  do 21 kwietnia dyrektor szkoły jest zobowiązany przedstawić arkusz Burmistrzowi; 

- Wydział Edukacji, Kultury i Sportu weryfikuje arkusze, które w dalszej kolejności 

przedstawiane są do zaopiniowania w Kuratorium Oświaty; 

- do 29 maja organ prowadzący, po uzyskaniu pozytywnej opinii Kuratorium Oświaty, 

zatwierdza arkusze organizacyjne szkół.  

Zdaniem Kierownika Wydziału jest za wcześnie, aby analizować przydział godzin 

nauczycieli. Gmina Olecko posiada doświadczonych dyrektorów szkół, którzy wiedzą  

z wyprzedzeniem, jakich nauczycieli przedmiotowców będą potrzebować. Podczas spotkania 

z dyrektorami szkół dowiedziała się, że dyrektorzy przygotowują już niektórych 

przedmiotowców do poszerzenia swoich kwalifikacji zawodowych. Nauczyciel wykładający 

jeden przedmiot znalazł czas na podniesienie swoich kwalifikacji i zdobycie uprawnień  

do nauczania przedmiotu takiego, na który będzie zapotrzebowanie w roku szkolnym 

2019/2020. Nauczyciele posiadający wysokie kwalifikacje do nauczania 2-3 przedmiotów  

z pewnością znajdą zatrudnienie. Rozumie troskę Radnych. Istnieje problem, ponieważ 

znikną 2 roczniki: 3 klasa gimnazjalna i 8 klasa szkoły podstawowej, czyli 379 uczniów. 

Ogółem obecnie jest 2292 uczniów, liczba ta zmniejszy się o 164 uczniów. Najważniejszy 

będzie nabór do klas pierwszych. Obecnie w gminie obowiązuje uchwała dotycząca ustalenia 

sieci szkół, która porządkuje adres zamieszkania ucznia do konkretnej szkoły. W roku 

szkolnym 2018/2019 w Szkole Podstawowej Nr 2 w klasach III i VI nie ma uczniów,  

w związku z tym w roku szkolnym 2019/2020 dyrektor szkoły powinien mieć nabór do klasy 

IV i VII. W Szkole Podstawowej Nr 1 i Szkole Podstawowej Nr 3 obowiązek szkolny 

realizują dzieci z obwodu nr 2: w klasie III  SP 1 jest 5 uczniów, w SP 3-13 uczniów  

z obwodu nr 2; w klasie VI w SP 1 jest 13 uczniów, w SP 3 – 17 uczniów z obwodu nr 2. 

Gdyby dzieci te przeszły zgodnie z obwodem zamieszkania do Szkoły Podstawowej Nr 2, 

wówczas powstałby jeden oddział klasy VII oraz jeden oddział klasy IV. Zapisy w uchwale  

są nakazujące, tzn. dzieci realizujące obecnie obowiązek szkolny w klasie III i w klasie VI  

w Szkołach Podstawowych Nr 1 i 3, ale mieszkające w obrębie nr 2, powinny realizować 

obowiązek szkolny w Szkole Podstawowej Nr 2. 

  

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, co stanie się, jeśli rodzice tych dzieci nie zgodzą się na przeniesienie zgodnie  

z obwodem do Szkoły Podstawowej Nr 2. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

odpowiedziała, że rodzice mają wybór.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

powiedział, że Sanepid ma obiekcje dotyczące ilości sal lekcyjnych w stosunku do ilości 

oddziałów w SP 3. Liczba oddziałów przekracza ilość sal, których jest 15. W świetle 

przepisów Sanepidu należy wprowadzić pewne regulacje w tym zakresie. SP 2 posiada 

możliwości, aby przyjąć dzieci zgodnie z obwodami, zatem polityka promocji szkoły będzie  
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wyzwaniem i potrzebą. Należy uświadomić ten problem rodzicom. Ostateczna decyzja będzie 

należała do nich.  

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy była zrobiona symulacja dotycząca ilości oddziałów, które będzie trzeba 

przenieść. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że w planach jest przeniesienie jednego oddziału. W SP 3 jest 20 oddziałów, 

natomiast sal – 15, czyli jest przerost o 5 oddziałów.  

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zauważył, że w każdej szkole miały być po 2 oddziały.  

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

powiedziała, że dyrektorzy przyjmą każdą ilość uczniów. W każdym oddziale może być 25-27 

dzieci, jeśli jest 28 uczniów, musi nastąpić podział na 2 oddziały, co wiąże się  

ze zwiększeniem kosztów utrzymania oddziału.  

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

nadmienił, że tylko przy przedmiotach, gdzie jest podział. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

powiedziała, że do symulacji przyjęto dane z ewidencji ludności. Prognozy są ostrożne, 

ponieważ dane z ewidencji ludności w późniejszym czasie nie pokrywają się ze stanem 

faktycznym. Rozbieżności są ogromne. Przyjmując ostrożne prognozy w porównaniu  

z rokiem 2018/2019 oddziałów będzie o 10 mniej. Zmniejszy się liczba uczniów o ok. 250. 

Należy również zwrócić uwagę na migrację ludzi, np. ludzie zmieniają miejsce zamieszkania 

z powodu budowy domu w mniejszych miejscowościach i przenoszą dzieci do innych szkół. 

Nie można narzucać dyrektorom decyzji co do naboru, niemniej jednak jest uchwała 

dotyczącą rejonizacji.  

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

uważa, że dane przedstawione obecnie przez Kierownika Edukacji (…) nie wniosły zbyt 

wiele do tematu z planu pracy Komisji. Zainteresowany jest, czy są planowane zwolnienia 

nauczycieli, czy planowane są zatrudnienia nauczycieli na niepełnych etatach,  

czy w najbliższym czasie istnieje prawdopodobieństwo zagrożenia likwidacji którejś ze szkół,  

czy były prowadzone rozmowy z przedstawicielami powiatu o przyjmowaniu nauczycieli 

szkół gminnych do szkół powiatowych, gdzie jest podwójny nabór, więc liczba dzieci 

zwiększy się. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

odpowiedziała, że w związku z likwidacją szkoły zapewne wszyscy mają na uwadze szkołę  

w Kijewie. Według prognozy w roku szkolnym 2019/2020 będzie uczęszczało tam 39 

uczniów. Uchwała intencyjna dotycząca likwidacji tej szkoły powinna była zostać podjęta pod 

koniec lutego 2019 r. Szkołę likwiduje się z dniem 31 sierpnia. Wówczas jest 6 m-cy  

na powiadomienie rodziców uczniów, Kuratorium Oświaty, Burmistrza Olecka co do intencji 

likwidacji szkoły.  

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, kto powinien poinformować o takim zamiarze Burmistrza. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

odpowiedziała, że wnioskodawca, czyli Rada Miejska, która podejmuje uchwałę intencyjną.  
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Wiceprzewodniczący Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

wyciągnęła wniosek, że skoro czas powstawania uchwały intencyjnej minął, nie planowana 

jest likwidacja żadnej szkoły. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

potwierdziła, że w 2019 r. nie planuje się likwidacji żadnej ze szkół. W tym roku Rada 

Miejska zajmie się uchwaleniem uchwały dotyczącej sieci szkół. Obecna uchwała obowiązuje 

do 31 sierpnia 2019 roku. Od 1 września 2019 r. powinna funkcjonować nowa sieć szkół.  

W uchwale z 24 marca 2018 r. jest załącznik zawierający plan sieci szkół publicznych 

ośmioletnich od września 2019 r. Do 31 sierpnia 2019 r. należy przygotować projekt uchwały, 

aby móc wprowadzić sieć szkół. Uchwała została wprowadzona na podstawie przepisów 

wprowadzających ustawę o prawie oświatowym, w tej chwili obowiązują przepisy prawa 

oświatowego i na tej podstawie sieć szkół powinna zostać uchwalona. W Gminie Olecko jest 

8 szkół podstawowych, w 4 szkołach nie planuje się żadnych zwolnień nauczycieli. Podczas 

spotkania dyrektorzy szkół deklarowali chęć zatrudnienia nauczycieli w celu uzupełnienia 

etatów do nie więcej niż ½ wymiaru godzin. Dyrektorzy udzielają nauczycielom pracującym 

w ich szkołach informacji na temat ewentualnego zagrożenia ograniczeniem zatrudnienia. 

Nauczyciele ci mogą szukać uzupełnienia etatów w szkołach średnich, tego się nie ogranicza. 

Rozmawiała z Naczelnikiem Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji ze Starostwa, 

która również wykazała chęć współpracy. Przedstawi wykaz przedmiotów w szkołach 

średnich, w których nauczyciele będą mogli uzupełniać etaty.  

 

Członek Komisji – Marcin Czekay 

zapytał, czy jeden rok jest wystarczającym okresem na poinformowanie przez dyrektorów 

nauczycieli o ewentualnej zmianie kwalifikacji.  

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

stwierdziła, że już od dawna było wiadomo o odejściu dwóch klas: III gimnazjalnej oraz  

8 klasy szkoły podstawowej. Nauczyciele myślący perspektywicznie o swojej pracy mieli 

czas, aby podnieść kwalifikacje. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wspomniał, iż do tej pory przeznaczano 1%, obecnie 0,8% środków z budżetu szkoły  

na doskonalenie zawodowe nauczycieli. Nauczyciel wraz z dyrektorem szkoły podejmują 

decyzję o możliwość dofinansowania do jego kolejnych kwalifikacji z racji potrzeb szkoły. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

spodziewa się, iż Radni będą rozmawiać o tym co zrobić, by do nie doszło do zamknięcia 

szkoły czy zwolnień nauczycieli. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że Kierownik Wydziału Edukacji (…) powiedziała, że w 4 szkołach nie planuje 

się zwolnień nauczycieli. Zgadza się z Panią Kierownik, że jest jeszcze za wcześnie,  

aby rozmawiać na pewne tematy. Powstały prognozy wynikające z danych z ewidencji 

ludności, orientacyjnie wiadomo, ile będzie oddziałów i o jakiej ilości dzieci jest mowa. 

Nabór jeszcze trwa, będzie trwał do końca wakacji. Często również bywa, że rodzice składają 

podania do kilku szkół, na ostatnią chwilę niosą dokumenty do finalnej szkoły. Z pewnością 

będzie kontynuowany dialog z dyrektorami gminnych szkół, aby nauczyciele mogli uzupełnić 

godziny w innych szkołach. Starosta Olecki również dostrzega problem i chętnie będzie 

współpracował, co zapewnił podczas rozmowy. Możliwe, że będzie brakowało godzin 

nauczycielom, jednak obecnie nie wiadomo, jakiej skali będzie ten problem oraz jakie 

możliwości dla nauczycieli będą w szkołach średnich, które też nie mają przygotowanych 

arkuszy. Ponadto powiedział, iż skierował do starosty uwagę, aby położyć nacisk  

na promowanie szkół średnich, aby uczniowie nie wyjeżdżali do innych miast.  
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Członek Komisji – Marcin Czekay 

zapytał, czy ta promocja jest w jakiś sposób sprawdzana. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

powiedział, że inne są profile w liceum, a inne w gimnazjum. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

wyraziła opinię, że edukacja to nie tylko proces nauczycieli, ale też rodzica i ucznia. 

Uczestniczyła w dniu wczorajszym w spotkaniu przedstawiciela z Kuratorium Oświaty  

z rodzicami. Stwierdził on, że skoro 20% uczniów z Olecka najlepiej uczących się odchodzi 

do szkół średnich w innych miastach nie jest winą nauczycieli lecz poziomu nauczania, brak 

kontynuacji profilów. Zdaniem Radnej identyczne profile powinny oferować gimnazja, szkoły 

podstawowe i szkoły średnie. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

wtrącił, że uczestniczył podczas spotkania i przedstawiciel Kuratorium Oświaty wyraźnie 

oznajmił, że jeśli uczniowie wyrażą chęć kontynuacji nauki tych profilów, z pewnością 

propozycje zostaną rozważone, są chętni do współpracy. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

sądzi, że powiat powinien zdiagnozować problemy uczniów na poziomie gimnazjum, klas  

8 szkoły podstawowej, jakie są profile w szkołach gminnych i utworzyć te profile  

w powiatowych szkołach w celu zatrzymania najlepszych uczniów. Ponadto warto by było, 

aby szkoły średnie miały kontakt z przedsiębiorcami oraz urzędem pracy, którzy poinformują 

o aktualnej sytuacji na rynku pracy. Trzeba wyedukować ucznia przygotowanego do rynku 

pracy. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

uważa, że nie trzeba poprawiać jakości w szkołach gminnych, bo jakość jest dobra lub bardzo 

dobra, problem zaczyna się przy przejściu do szkoły średniej. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

zgadza się z Radnym Mariuszem Miłunem, jednak nie można narzucać nic starostwu. Można 

podjąć jakieś działania, ale będą wiązały się one z kosztami.  

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zauważył, że na podstawie przygotowanych prognoz możliwe jest udzielenie odpowiedzi  

na pytania Radnego Wojciecha Rejterady dotyczące zatrudnienia nauczycieli i zagrożeń  

co do etatów. Jedyną niewiadomą w obecnej chwili jest ilość uczniów, jaka będzie w klasie I. 

Uczniowie przechodzą do następnych klas w niezmienionej liczbie, znamy przedmioty, 

wiemy ile jest godzin przedmiotów. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

powiedziała, że istnieje jeszcze jeden problem, ponieważ w SP 2 nauczyciele są wykształceni 

w kierunku 2-3 przedmiotów. Nauczyciele pracujący w innych placówkach również podnieśli 

swoje kwalifikacje zawodowe w zakresie innych przedmiotów.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

zauważyła, że dawniej w szkole podstawowej przyrody uczono w klasach IV, V i VI, obecnie 

tylko w klasie IV. W klasach V, VI, VII, VIII uczy się biologii. Nauczyciel posiadający 

wykształcenie w kierunku przyrody może uczyć przyrody, tylko klasy IV. Jeśli nie posiada 

wykształcenia z biologii, nie może uczyć w starszych klasach. W przypadku prowadzenia 

zajęć tylko w jednej klasie, uczy 2 godziny tygodniowo.  
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Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, że wszystko to jest wiadome. Wiadomo który nauczyciel uczy jakiego 

przedmiotu, kto ma jakie kwalifikacje, w jakiej klasie uczy danego przedmiotu i ile godzin. 

Nie ma symulacji sytuacji, jaka może się zdarzyć za 2 miesiące, kiedy będą przygotowane 

arkusze organizacyjne i nie będzie możliwości podjęcia żadnych działań. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

zapytała, jakie działania Radny chciałby podjąć. Informacja odnośnie zatrudnienia  

czy uzupełnienia etatu należy do dyrektora szkoły. Arkusz organizacyjny określa organizację  

i przydział godzin nauczycieli. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zaproponował, aby przełożyć temat, ponieważ obecnie nie można go dokładnie 

przeanalizować. Komisja prosiła o przedstawienie symulacji, aby poinformować szybciej 

nauczycieli, że ich etaty mogą być zagrożone i mieli czas na dokształcenie się i rozejrzenie  

za uzupełnienie etatów. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

zapewniła Radnego, że takie informacje odpowiedni nauczyciele już otrzymali  

od dyrektorów. Wiadomo nie od dziś, że niektórzy nauczyciele przedmiotowcy nie będą mieli 

zatrudnienia po likwidacji gimnazjum. Dyrektorzy informują o tym dużo wcześniej. 

Nauczyciele, którzy uzupełnili kwalifikacje, na pewno będą mieli zatrudnienie.  

Po rozmowach z dyrektorami w styczniu jest przekonana, że orientują się oni, który 

nauczyciel nie będzie miał pełnego zatrudnienia, będzie musiał uzupełniać etat w innej 

szkole. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, ile etatów jest zagrożonych w przyszłym roku szkolnym. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

odpowiedziała, że trudno jej powiedzieć.  

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

ponownie poprosił o wykreślenie tematu z porządku posiedzenia. Omawianie tematu jest 

bezcelowe, skoro Komisja nie ma możliwości podjęcia działań związanych z tym problemem. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

powiedziała, że temat został nieco przedwcześnie podjęty, ponieważ nie wiadomo jeszcze,  

ilu uczniów będzie w jakiej szkole i klasie. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

oznajmił, że Komisję interesuje przede wszystkim ilość zagrożonych etatów zwolnieniami 

nauczycieli, symulacja na podstawie obecnie znanych danych jest możliwa zakładając,  

że liczba uczniów z zeszłego roku nie zmieni się. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

uważa, że za wcześnie jest na tego typu pytania. Sami dyrektorzy nie potrafią obecnie udzielić  

informacji. Przypomniał o obowiązującej ustawie o rejonizacji, która może bardzo zaważyć 

na ilości uczniów w szkołach. Jeśli wystąpią problemy z godzinami, to nastąpią przesunięcia 

na uzupełnienie etatów do innych szkół. Ideą jest, by żaden nauczyciel nie stracił pracy.  

Gdy w zasobach gminnych zabraknie już na to możliwości, to nawiązana jest współpraca  

z powiatem, aby znaleźć godziny do uzupełnienia dla nauczycieli w szkołach średnich. 
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Członek Komisji – Mariusz Miłun 

powtórzył pytanie: ile etatów nauczycieli jest zagrożonych od września 2019 roku.  

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

oznajmiła, iż etat będą musieli uzupełnić np. nauczyciele matematyki, wychowania 

fizycznego, języka angielskiego, plastyki, przyrody i biologii, chemii, geografii, zajęć 

artystycznych, ponieważ nie znajdą pełnego zatrudnienia. Prosi o przygotowanie konkretnych 

zapytań lub wniosków, na które Wydział udzieli pisemnej odpowiedzi. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

powiedział, że skoro w roku 2019/2020 będzie mniej oddziałów o 10, ile to oznacza mniej 

etatów nauczycieli. 

 

Członek Komisji – Ferdynand Grodzicki 

zapytał, czy Komisja ma w ogóle jakiś wpływ na ten temat. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

odpowiedziała, że zakres kompetencji jest określany przepisami.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

uznał, że to dobry moment, aby zaplanować pracę nad uchwałą o sieci szkół. W związku  

z tym, że nie została podjęta uchwała w sprawie likwidacji placówki, uchwała dotycząca sieci 

szkół będzie ograniczała się raczej do wskazania obwodów szkolnych prawdopodobnych  

dla istniejących placówek. Zawisło też pytanie kompetencyjne. Tryb działania jest taki, że 

wiadomy wynikający z kalendarza problem jest przygotowany przez wydział, z reguły 

wnioskodawcą projektów uchwał jest Burmistrz.  

Prosił, aby we współpracy z Przewodniczącym Komisji bądź z nim samym Komisja ustaliła, 

w jakim zakresie podjąć tę uchwałę.  

Ponadto w sprawach wniesionych do biura rady w eSesji znajduje się sprawozdanie  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego. Wnioski z tego dokumentu jeszcze bardziej komplikują materiał, który jest 

obecnie omawiany. Z dokumentu tego wynika wprost, że Gmina Olecko nie wypłaca dodatku 

uzupełniającego, tzn. udaje się uzyskać wskazaną średnią krajową, ale tylko dzięki godzinom 

nadliczbowym, gdyż nie ma innej możliwości. W całym kraju godziny nadliczbowe są po to, 

aby nauczyciele zarabiali trochę więcej. Gdyby w kraju ta średnia się utrzymała i nie było 

nadgodzin, trzeba by było zapłacić 14-tkę z gminnych pieniędzy, która byłaby tzw. dodatkiem 

uzupełniającym. To kolejna komplikacja.  

W związku z symulacją, o którą prosiła Komisja, wyliczenie danych i etatów byłoby 

faktycznie proste na podstawie danych, które obecnie są znane, jednak byłyby to jedynie 

średnie wyliczenia. Rzeczywiście nad tym tematem trzeba się pochylić i jest to do zrobienia, 

ale dopiero wtedy, gdy będą znane realne dane. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

stwierdził, że brakuje informacji, co Komisja może zrobić z tym problemem. Uważa,  

że w budżecie wystarczająco dużo środków przeznacza się na edukację. Oczywiście  

nie trzeba ograniczać funduszy na oświatę, ale można zastanowić się, jak wydawać ich mniej. 

Wydatki te stanowią ponad 33% budżetu gminy, to dużo więcej, niż Gmina Olecko otrzymuje 

na oświatę. Dyskusja o tym problemie w ramach Komisji powinna się pojawić. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

przede wszystkim musiałaby wzrosnąć subwencja oświatowa na wydatki bieżące.  
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, iż podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej przekazał Radnym informację,  

że subwencja oświatowa na 2019 rok wynosi mniej o około 212.000,00 zł w porównaniu  

z rokiem poprzednim. Niedawno wpłynęło pismo w sprawie propozycji poparcia stanowiska 

samorządów do Ministra Edukacji Narodowej w kwestii uregulowania stanu faktycznego 

kosztów, które samorządy ponoszą na rzecz oświaty, aby państwo zwiększyło subwencje.  

Gmina nie może z zadań związanych z oświatą ograniczać kosztów związanych  

z funkcjonowaniem świetlic, obiadami, to nie wchodzi w rachubę. Istnieje kwestia dotycząca 

sieci szkół – czy jakaś szkoła zostanie zamknięta. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy w perspektywie jest likwidacja którejś ze szkół. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

odpowiedziała, że szkoła w Kijewie umrze sama śmiercią naturalną. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, że w Kijewie jest nowoczesna szkoła, wyremontowana, doposażona w sprzęty, jednak 

brakuje uczniów. Rodzice przenoszą dzieci do szkoły w Gąskach. W Babkach Oleckich 

prognoza demograficzna i obecny stan dzieci wskazuje, że nie ma zagrożenia likwidacją, 

natomiast Sanepid ma wiele obiekcji co do tej szkoły. Budynek nie spełnia norm.  

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

spytał, czy szkoła w Gąskach jest w stanie przejąć pod względem budynku dzieci ze szkoły  

w Kijewie. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

uważa, że tak, zostałoby przeniesionych 39 uczniów. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy wydział robił symulację kosztów utrzymania szkoły w Kijewie. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Małgorzata Delegacz 

odpowiedziała, że Wydział nie robił symulacji kosztów, natomiast znane są wydatki  

na szkołę. Wydatki na 2018 rok są ustalane na konkretną szkołę, więc symulacja jest możliwa.  

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy opłacalne byłoby zorganizowanie transportu dzieci ze szkoły w Kijewie  

do szkoły w Gąskach. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

prosił Panią Kierownik Edukacji (…) o przygotowanie takiej informacji. 

 

Komisja, poprzez aklamację, przełożyła temat „Analiza prognozy przydziału godzin na rok 

szkolny 2019/2020 w szkołach Gminy Olecko. Opracowanie planu działań podniesienia 

poziomu edukacji w Gminie Olecko” na miesiąc kwiecień. 
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Plan Pracy Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej  

w Olecku na rok 2019: 

 

Miesiąc 

 

Tematyka 

 

 

Marzec 

 

Spotkanie ze Starostą i Komisją Zdrowia, Oświaty i Bezpieczeństwa 

Powiatu – związane z opracowaniem planu działań podniesienia poziomu 

edukacji. 

 

Kwiecień 

 

Stan przygotowania Gminy Olecko do sezonu letniego 

 – temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej. 

 

Analiza prognozy przydziału godzin na rok szkolny 2019/2020 w szkołach 

Gminy Olecko. Opracowanie planu działań podniesienia poziomu edukacji                

w Gminie Olecko. 

 

Maj 

 

Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2018 

 – temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej. 

 

Sierpień 

 

 

Wnioski Komisji do budżetu miasta na rok 2020. 

 

Wrzesień 

 

Podsumowanie sezonu letniego  

– temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej. 

 

Grudzień 

 

 

Stan przygotowania Gminy Olecko do ferii zimowych. 

 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie przyjęła zmianę planu pracy na 2019 rok. 

 

Więcej pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2– Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

 

a) projekt uchwały w sprawie określenia głównych kierunków pracy i sposobów 

realizacji zadań Rady Miejskiej w Olecku; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż zgodnie z § 35 ust. 1 Statutu Gminy Olecko Rada na wniosek 

Przewodniczącego, w okresie 3 miesięcy od rozpoczęcia kadencji, określa uchwałą główne 

kierunki pracy i sposoby realizacji swoich zadań. 

Składając wniosek intencją Przewodniczącego było zebranie wszystkich wartościowych 

spraw z programów wszystkich komitetów, w większości są to sprawy wspólne, te same 

priorytety czy sposoby zrealizowania celów. Po rozmowach z Radnymi oraz zebraniu 

programów określił następujące kierunki pracy i sposób realizacji zadań: 

1) Dostępność komunikacyjna gminy oraz podwyższanie standardów utrzymania dróg  

na terenie Gminy Olecko poprzez: 

a)  inwestycje drogowe, w tym stopniową przebudowę niefunkcjonalnych lub przestarzałych 

skrzyżowań, 

b)  rozwój ciągów pieszo-rowerowych na terenie całej gminy, 
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c)  wprowadzenie i przestrzeganie standardu utrzymania dróg, w tym dróg nieutwardzonych, 

d) wspieranie starań o przywrócenie pasażerskiego połączenia kolejowego i rewitalizację 

dworca kolejowego, 

e)  komunikacja zbiorowa na terenie miasta. 

2)  Podwyższanie poziomu życia mieszkańców Gminy Olecko poprzez: 

a)  budownictwo mieszkaniowe, 

b)  wzrost jakości usług komunalnych, podwyższanie estetyki, likwidację barier, 

c)  wysoki standard wyposażenia szkół, przedszkoli, dbałość o wysoki poziom edukacji przy 

współpracy rodziców, kultury i atrakcyjną ofertę sportowo-turystyczną, 

d)  zdrowe żywienie w szkołach, 

e)  programy profilaktyki zdrowotnej, 

f)  wsparcie rodzin, 

g) zaspokajanie potrzeb seniorów poprzez tworzenie i rozwój klubów i domów dziennego 

pobytu, 

h) wzrost poziomu bezpieczeństwa w szczególności poprzez wspieranie powstania nowej 

komendy policji i usprawnienie monitoringu miejskiego. 

3) Budowanie wspólnoty samorządowej, integracja i włączenie mieszkańców w sprawy 

gminy poprzez: 

a)  rozwój budżetu obywatelskiego, także na terenach wiejskich,  

b) skuteczną dwukierunkową komunikację z mieszkańcami, przyjazny Urząd, 

upowszechnienie e-usług, 

c)  rozwój ciał doradczych i przedstawicielskich, 

d) dbałość o lokalne tradycje i wartości, pamięć o zasłużonych olecczanach, krzewienie 

patriotyzmu, 

e) wspieranie produktów lokalnych, lokalnej twórczości, inicjatyw kulturalnych, sportowych  

i edukacyjnych,  

f)  rozwój świetlic wiejskich. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zgodził się z tymi punktami, ale z sugestii ludzi związanych z kulturą oraz z sugestii 

publicznych wynika, że dziedzina kultury jest traktowana nieco po macoszemu. W tym roku 

w budżecie gminy zaplanowano niewielkie środki na kulturę działanie w dziedzinie 

organizacji pozarządowych. Nasz nieszczęsny dom kultury i teatr trzeba doinwestować. 

Należy zwiększyć nacisk na kulturę pod względem środków oraz pewnych działań. Prosił  

o zamieszczenie tych informacji w projekcie uchwały. 

 

Członek Komisji – Jakub Dziubiński 

przyznał, iż jest problem z zabezpieczeniem technicznym jeśli chodzi o budynek ośrodka 

kultury. Został napisany projekt, będzie remontowana klatka schodowa z projektu Polska-

Rosja. Wszyscy wiedzą jak wygląda teatr AGT– jest w nienajlepszym stanie, póki co jeszcze 

odbywają się tam wydarzenia, spektakle. Problem w kulturze polega na zapleczu 

technicznym. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

uważa, że trzeba uaktywnić środowisko działające w tej dziedzinie – zwiększyć środki  

na stowarzyszenia działające w dziedzinie kultury. 21.100,00 zł na kulturę w tym roku  

to niewiele. Można poszukać środków zewnętrznych, może z pomocą jakiegoś projektu,  

aby przeznaczyć na ten cel 50.000,00 zł w następnym roku. W Olecku ta dziedzina istnieje 

dzięki organizacjom pozarządowym. Należy docenić ludzi, którzy działają w tej dziedzinie.  

 

Członek Komisji – Jakub Dziubiński 

dodał, że dla mieszkańców Olecka i dla Radnych punktem odniesienia będzie Olecko Active 

Festiwal, gdzie założeniem jest wypromowanie lokalnych twórców kultury i stowarzyszeń. 
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Będzie można zobaczyć, ile jest grup, które naprawdę mogą wnieść dużo ciekawych 

pomysłów na temat kultury w naszej gminie. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zauważył, że festiwal planowany jest na długi weekend majowy. Nie jest to termin 

odpowiadający mieszkańcom, którzy będą wyjeżdżać poza teren miasta w tym czasie,  

a chętnie uczestniczyliby w festiwalu. Stowarzyszenia działające w zakresie kultury oraz 

sportu również uważają, że termin nie jest najlepszy. Najlepszym terminem byłby ostatni 

tydzień wakacji.  

 

Członek Komisji – Jakub Dziubiński 

powiedział, że gmina jest zobligowana do tego terminu. Zauważył, że Olecko przoduje jeśli 

chodzi o grupy teatralne, jest ich 8. 

 

Więcej pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie przyjęła wniosek, aby w pkt 3 e) dopisać „przy 

zwiększaniu środków przeznaczonych dla organizacji pozarządowych realizujących zadania 

w zakresie kultury”. 

  

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 7 członków), uwzględniając autopoprawkę Przewodniczącego Rady 

Miejskiej, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

głównych kierunków pracy i sposobów realizacji zadań Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 w rejonie Osiedla Siejnik; 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

poinformowała, że mpzp został wywołany na wniosek inwestora, którego zamiarem jest 

realizowanie inwestycji celu publicznego, czyli przebudowę linii 110 kV. Cały teren został 

objęty uchwałą intencyjną z powodu składanych wniosków i wydane były decyzje  

o warunkach zabudowy na ten teren. Przewiduje, prócz budowy linii 110 kV, zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinną, wielorodzinną z usługami oraz drogi publiczne, które  

w przyszłości będzie zobowiązana wykonać gmina. Teren dróg to powierzchnia ok. 1,5 ha,  

są to drogi publiczne traktowane również jako dojazdowe. Procedura została przeprowadzona 

zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Plan został wyłożony  

do publicznego wglądu w okresie od 17 grudnia 2018 r. do 18 stycznia 2019 r., uwagi można 

było złożyć do 4 lutego. W tym terminie nie złożono żadnych uwag. Rada Miejska nie ma 

uwag do rozstrzygania. Zadania będą w przyszłości finansowane z budżetu gminy, zgodnie  

z przepisami o finansach publicznych. Dodała, że planowana maksymalna wysokość 

budynków wielorodzinnych wyniesie 14 m.  

 

Projektant planu – Jacek Rostek 

dopełnił, że plan został wywołany potrzebą inwestycji celu publicznego. Jego zdaniem dobrze 

się stało, iż Radni zdecydowali się na realizację obszaru całego osiedla. To jest właśnie 

wykonanie polityki przestrzennej, która znajduje się w studium. Gmina Olecko podjęła 

wyzwanie, został stworzony plan i będzie on realizowany. Okazja, którą była linia 

elektroenergetyczna spowodowała, że Rada realizuje politykę przestrzenną i buduje nowy 

kawałek miasta. Jako projektant opiera się na wnioskach, które są składane w ramach 

procedury. Odbyło się wiele spotkań z właścicielami terenów. Z planem wiążą się korzyści: 

nowe tereny budowlane, nowe podatki, ale i nowe obowiązki, czyli miasto będzie realizowało 

w przyszłości na tych terenach miejskie sieci czy miejską komunikację. 
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Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

uzupełniła, że wraz z planem została sporządzona prognoza finansowa.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy tereny objęte planem są w całości tylko prywatne. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że wszystkie grunty są prywatne. 

 

Projektant planu – Jacek Rostek 

powiedział, że przeznaczenie tych terenów jest zgodne z kierunkiem przeznaczonym  

w studium. Gmina realizując wizję rozwoju miasta najpierw określa politykę przestrzenną, 

czyli opracowuje studium uwarunkowań i kierunki zagospodarowania przestrzennego. Jest  

to dokument, który nie jest planem miejscowym, ale wytyczną. Plan miejscowy nie może 

naruszać studium. W związku z tym podstawowe przeznaczenia, czyli wskazanie, jaki rodzaj 

zabudowy będzie w tej części miasta realizowany, zawiera studium. Podejrzewa, że studium 

nie rozpatrywało, czyje są grunty, projektanci patrzyli na to, w którym kierunku miasto będzie 

się rozwijać, który kierunek jest przygotowany. Wydaje się więc, że kwestia własności 

gruntów jest wtórna wobec tej polityki, bo to polityka przesądziła, co w tym miejscu ma być. 

Praktyka ta realizowana jest poprzez stworzenie ram prawnych, czyli prawa miejscowego. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy teren przy oczku wodnym jest objęty planem. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że tak, jako zieleń parkowa. 

 

Więcej pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 8 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym 

Olecko 1 w rejonie Osiedla Siejnik.  

 

 

c) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie 

ewidencyjnym Olecko 1;  

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, że procedura jest w trakcie realizacji. Uchwała intencyjna została podjęta w dniu 

30 września 2016 r. Dokonuje się podziału obszaru sporządzania mpzp w obr. ewid. Olecko 1 

na 3 części. Ze względu na ustalenia projektu planu miejscowego powierzchni ok. 144 ha, 

czyli planowana sieć nowych dróg gminnych, nowe tereny przeznaczone pod zabudowę,  

dla których wymagane jest zaopatrzenie w infrastrukturę techniczną, zasadnym jest 

etapowanie uchwalania planu miejscowego, a co za tym idzie, ze względu na koszty, 

etapowanie realizacji inwestycji w infrastrukturę techniczną finansowanych z budżetu gminy 

jako zadania własne gminy. Wykonawca jest zobowiązany umową, więc dobrze by było 

zakończyć sporządzanie planu. Ponadto wykonawca w ramach posiadanej umowy bez 

dodatkowych kosztów sporządzi 3 projekty planów miejscowych. Projekty te zostaną 

ponownie wyłożone do publicznego wglądu. Jest to plan, który został przekonsultowany  

w ramach grantu unijnego w projekcie Partycypacja w planowaniu przestrzennym. Odbyło się 

szereg spotkań konsultacyjnych z mieszkańcami. Gmina zobowiązana jest grantem, który 
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został rozliczony do przekazywania informacji do grantodawcy na temat tego, co dalej z tym 

planem się dzieje.  

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zdaniem Radnego w związku z przyjęciem planów gmina zobowiązana jest do podjęcia 

działań na tych terenach. Uważa, iż podział obszaru na 3 części jest dobrym posunięciem. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 8 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko 1.  

 

 

d) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Olecko na lata 2019-2022; 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. przeciwdziałania uzależnieniom – Monika Dudycz-Stefanowska 

powiedziała, iż przeciwdziałanie narkomanii, zgodnie z art. 10 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. 

o Przeciwdziałaniu narkomanii należy do zadań własnych gminy. Zadania te zostały 

szczegółowo określone w wymienionej ustawie. Podstawę do realizacji zadań stanowi 

Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii, uchwalany przez Radę Miejską. Przedłożony 

program jest kontynuacją zadań realizowanych w Gminie Olecko w latach poprzednich. 

Określa on lokalne propozycje działań w zakresie zadań własnych obejmujących profilaktykę 

oraz zapewnienie bezpłatnego dostępu do terapii osobom uwikłanym w narkotyki i członkom 

ich rodzin. Program jest poparty Diagnozą lokalnych zagrożeń społecznych dla Gminy 

Olecko w 2017 roku. Z Diagnozy oraz rozmów przeprowadzonych z podmiotami, które 

świadczą usługi w zakresie terapeutycznym wynika, że osób z problemem narkomanii zgłasza 

się bardzo mało. Z Diagnozy ponadto można wysnuć wnioski, iż problem jest znikomy, 

możliwe, że ankietowani nie odpowiadali szczerze, ponieważ z powszechnych opinii 

wrażenie jest zupełnie inne. Z rozmów z pracownikami Poradnią Uzależnień oraz Punktu 

Konsultacyjno-Informacyjnym wynika, że problem narkomanii pojawia się marginalnie.  

Program jest adresowany do całej społeczności lokalnej, zarówno mieszkańców jak  

i instytucji zaangażowanych w przeciwdziałanie narkomanii. źródłem finansowania zadań 

określonych w niniejszym programie są dochody gminy pochodzące z opłat za korzystanie  

z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Finansowanie realizacji wyżej 

wymienionych zadań określa plan finansowy opracowany na dany rok, zgodny z budżetem 

gminy. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zauważył, że gdy zadaje się pytanie osobie palącej papierosy, czy jest uzależniona od jakichś 

substancji, to ta osoba przyznaje się do problemu. Jeśli chodzi o osoby z problemem 

narkomanii – nie przyznają się. Może przydałaby się diagnoza tego problemu w innej formie, 

ponieważ obecna forma jest mało wiarygodna. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

uważa, że osoby zażywające te substancje nie podlegają diagnozie. 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. przeciwdziałania uzależnieniom – Monika Dudycz-Stefanowska 

przyznała, że w Poradni Uzależnień jest też problem z wyodrębnieniem osób mających tylko 

problem z narkomanią. Zazwyczaj są to problemy łączone, zatem jeśli trafiają się tacy 

pacjenci, to z powodu np. alkoholu. Nie są diagnozowani jako mający problem z narkomanią. 
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Cele programu na 2019 rok to m.in. zwiększanie dostępności pomocy terapeutycznej  

i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych od narkotyków i osób zagrożonych uzależnieniem – 

zadanie dla Punktu Konsultacyjno-Informacyjnego dla Ofiar Przemocy w Rodzinie. Cele: 

1)    psychoterapia osób uzależnionych od narkotyków,  

2)    zapewnienie dostępu do porad i terapii rodzinom z problemem narkomanii,  

3) udzielanie rodzinom, w których występują problemy narkomanii, pomocy 

psychospołecznej i prawnej, 

4)  prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej, edukacyjnej oraz szkoleniowej  

w zakresie rozwiązywania problemów narkomanii, w szczególności dla dzieci i młodzieży,  

w tym prowadzenie zajęć sportowo-rekreacyjnych dla uczniów, a także działań na rzecz 

dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-

wychowawczych i socjoterapeutycznych kładąc nacisk na alternatywne formy spędzania 

wolnego czasu jako zapobieganie uzależnieniom, zmiana postaw dzieci i młodzieży wobec 

używania narkotyków. Od wielu lat w szkołach prowadzone są zajęcia pozalekcyjne  

z elementami socjoterapii, 

5)  wspomaganie działań instytucji, organizacji pozarządowych i osób fizycznych, służących 

rozwiązywaniu problemów narkomanii. Chodzi tu o szerzenie wiedzy o szkodliwości 

zażywania narkotyków i możliwościach udzielenia pomocy osobom uwikłanym  

w uzależnienia – szkolenia, akcje informacyjne. 

 

Więcej pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Olecko 

na lata 2019-2022. 

 

 

e) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg 

gminnych; 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Wojewoda Warmińsko-Mazurski w ramach nadzoru nad uchwałami  

i zarządzeniami organów gminy w § 2 uchwały Nr ORN.0007.14.2018 Rady Miejskiej  

w Olecku z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg 

gminnych zauważył nieścisłość w terminie wejścia w życie przepisów ww. uchwały.  

W związku z tym wprowadza się zapis „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego” zamiast 

„Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-

Mazurskiego i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2019 r.” Nadzór Wojewody nie uchylił 

tych uchwał, jednak zasugerował zmianę, aby uniknąć ewentualnego zaskarżenia. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych. 

 

 

f) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych; 
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Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Wojewoda w ramach nadzoru nad uchwałami i zarządzeniami organów 

gminy w § 2 uchwały Nr ORN.0007.15.2018 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 30 listopada 

2018 r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych zauważył nieścisłość  

w terminie wejścia w życie przepisów ww. uchwały. W związku z tym dokonuje się zmiany 

zapisów uchwały w zakresie jej wejścia w życie zapisem „Uchwała wchodzi w życie  

po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-

Mazurskiego”. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko; 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

oznajmił, że w nawiązaniu do art. 11 ust. 1, ustawy o ochronie zwierząt zapobieganie 

bezdomności zwierząt i zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom oraz ich wyłapywanie 

należy do zadań własnych gminy. 

Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

na terenie Gminy Olecko w 2019 roku jest wypełnieniem obowiązku nałożonego na Radę  

w związku z art. 11a ust. 1 ww. ustawy. Rada Miejska zobowiązana jest przyjąć program  

do końca marca. Uchwała podlega uzgodnieniom z lekarzami weterynarii, kołami łowieckimi, 

fundacjami. Uchwała jest efektem współpracy z lokalnymi działaczami, głównie z grupą 

wolontariuszy Cztery Łapy. Przepisy w programie zostały doprecyzowane. 

Priorytetowym celem działania Gminy Olecko jest przede wszystkim zapewnienie opieki nad 

bezdomnymi psami oraz zapobieganie rozmnażaniu zwierząt poprzez ich sterylizację  

i kastrację. Program określa zasady opieki nad bezdomnymi zwierzętami i ograniczania 

problemu ich bezdomności. Obejmuje swoim zakresem: 

1) zapewnienie bezdomnym psom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

2) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 

3) odławianie bezdomnych psów; 

4) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schronisku dla zwierząt; 

5) program powszechnej sterylizacji i kastracji zwierząt z terenu Gminy Olecko; 

6) elektroniczne znakowanie (chipowanie) zwierząt, w szczególności psów i kotów; 

7) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

8) usypianie ślepych miotów; 

9) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich; 

10) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z 

udziałem zwierząt. 

Edukacja mieszkańców w tym zakresie również jest przewidziana w programie. Program 

wskazuje też lecznice weterynaryjne wykonujące usługi w poszczególnych zakresach. 

Wysokość środków finansowych na realizację niniejszego Programu została zabezpieczona w 

ramach budżetu Gminy Olecko i wynosi 100.000,00 zł:  

1) wyłapywanie i utrzymanie psów w schronisku - 70.000,00 zł, 

2) znakowanie (chipowanie) zwierząt - 2.000,00 zł, 

3) edukację mieszkańców - 2.000,00 zł, 

4) zakup karmy dla kotów wolno żyjących - 6.000,00 zł, 

5) zapewnienie opieki weterynaryjnej (przypadki zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt, 

usypianie ślepych miotów, leczenie wolno żyjących kotów) - 5.000,00 zł, 
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6) współpracę z organizacjami pozarządowymi - 5.000,00 zł, 

7) powszechną kastrację i sterylizację psów i kotów- 10.000,00 zł. 

 

Członek Komisji – Jakub Dziubiński 

zapytał, czy po odłowieniu psy będą odwożone do okolicznych schronisk, czy będą 

przebywały na terenie gminy. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że ustawa nie przewiduje przechowalni dla psów. Ustawa przewiduje, że pies 

bezdomny musi być odłowiony i dostarczony do schroniska przez osoby uprawnione, 

posiadające zezwolenie. W wyniku przetargu Gmina Olecko podpisała umowę  

ze schroniskiem w Bystrym. Na zgłoszenia mieszkańców przyjeżdżają pracownicy 

schroniska, odławiają psy, posiadają do tego wyspecjalizowany sprzęt. Schronisko podlega 

kontroli przez organ wydający dla nich zezwolenie, czyli miasto Giżycko. Osobiście wraz  

z Radnym Mariuszem Miłunem w zeszłym roku przeprowadzał takie kontrole. Jedna  

z kontroli została przeprowadzona w sposób bardzo niezapowiedziany. Druga kontrola 

nastąpiła z 7 dniowym uprzedzeniem, z udziałem lekarza weterynarii, który sprawdził stan 

zwierząt obecnie przebywających. Podczas kontroli nie stwierdzono żadnych 

nieprawidłowości.  

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

wtrącił, że psy na widok właściciela cieszą się, nie boją, to wiele świadczy o sytuacji. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

dodał, że właściciel to pasjonat, psi behawiorysta, jest Inspektorem Towarzystwa Opieki nad 

Zwierzętami. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy zdarza się odmówić weterynarzom wykonania jakiejś usługi, np. kastracji  

z programu z powodu limitu. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że budżet na ten rok w ramach tych usług został skonstruowany na podstawie 

danych z zeszłego roku. Obecnie na realizację tych zadań przeznaczono o 25.000,00 zł więcej 

niż w zeszłym roku. Odmowy mogą się zdarzyć w związku z wejściem zadania  powszechna 

kastracja i sterylizacja psów i kotów, którego nie było do tej pory. Podejrzewa, że limit 

szybko się wyczerpie, obecnie na ten cel przeznaczone jest 10.000,00 zł.  

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, czy w związku z programem urząd może poinformować mieszkańców, że jest 

możliwość adopcji pieska oraz z którym schroniskiem współpracuje Gmina Olecko.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

oznajmił, że program zakłada edukację mieszkańców. Jeśli konkurs z organizacjami 

pozarządowymi nie zostanie rozstrzygnięty, to środki na ten cel w wysokości 5.000,00 zł 

zostaną przeznaczone na zlecenie w formie zwykłych usług.  

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

poddał pod rozwagę pomysł, aby kontynuować akcję charytatywną z zeszłego roku „Pies  

w mieście”. Byliśmy w każdej szkole w mieście po 2 razy, edukowano najmłodsze dzieci, 

razem z dziećmi niepełnosprawnymi. Dodatkowa wartość z tego była, ponieważ dzieci 

niepełnosprawne miały kontakt z dziećmi pełnosprawnymi, ale to właśnie dzieci 

niepełnosprawne edukowały dzieci pełnosprawne. Trzeba nadal edukować, zainteresować 

dzieci tym tematem w formie zabawy, jakiejś nagrody. 
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Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

przyznał, że rzeczywiście akcja cieszy się dużym powodzeniem. Na skwerach są ustawiane 

prace wykonane przez dzieci „Posprzątaj po psie”, tabliczki są w trakcie uzupełniania. 

Edukacja w szkołach jest najlepsza i ta forma też była dobra, chyba że ktoś ma inny pomysł,  

ale generalnie ta edukacja w szkołach będzie na pewno. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

zaproponowała, aby tabliczki stawiać nie tylko na skwerach w mieście, ale i na osiedlach. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

oznajmił, że jeśli chodzi o teren nie należący do gminy, to tabliczki można dostarczyć, jednak 

nie można ich ustawić. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

w związku z zaistniałym problem dotyczącym sprzątania po psach oraz dużą ilością małych 

śmieci zaproponował, aby gmina zakupiła specjalny odkurzacz.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. rozpatruje różne 

możliwości zakupu. Jego zdaniem to by dużo usprawniło. Przekaże prezesowi sugestie w tej 

sprawie. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu; 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

poinformował, że projekt uchwały nie będzie opiniowany, zostanie zdjęty z porządku obrad 

sesji. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Komisja nie opiniowała projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków w celu przekazania go do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu. 

 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Olecko; 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

powiedział, że zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków, w związku z art. 8 ustawy z dnia 

27 października 2017 r. o zmianie ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 
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odprowadzaniu ścieków oraz niektórych innych ustaw, Rada Miejska przed uchwaleniem 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w gminie, przekazuje jego projekt 

organowi regulacyjnemu - Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej  

w Gdańsku Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie do zaopiniowania. 

W dniu 24 sierpnia 2018 r. Rada Miejska w Olecku przyjęła projekt regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu. Dnia 23 listopada 2018 r. Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie negatywnie zaopiniował 

przedłożony projekt regulaminu, wskazując elementy wymagające poprawy i uzupełnienia. 

Przedstawiony projekt uchwały zawiera poprawki i uzupełnienia wskazane przez organ 

regulacyjny i jest zgodny z postanowieniami art. 19 ust. 5 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu 

w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. Ponadto został utworzony zgodnie  

z najnowszymi rozstrzygnięciami nadzorczymi. Dzięki temu nie istnieje potrzeba ponownego 

zaopiniowania przez organ nadzorczy. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Olecko.  
 

 

i) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2019-2028; 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, że dochody i wydatki ogółem zwiększa się o 1.680.683,32 zł, większą kwotę 

w stosunku do budżetu o 7.112,00 zł, ponieważ wcześniej była zmiana w zarządzeniu 

Burmistrza w wyniku otrzymania dotacji celowej na zadania  Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 
 

 

j) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok; 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, że zarówno dochody jak i wydatki zwiększa się ogółem o 1.673.571,32 zł.  

Po stronie dochodów wprowadza się dotacje 1.588.767,80 zł. Są to niewykorzystane środki  

z 2018 roku na realizację 8 projektów realizowanych w jednostkach budżetowych –  

w Szkołach Podstawowych Nr 1, 3, 4, w Gąskach, w Babkach Oleckich, w Judzikach  

i Przedszkolu z Oddziałami Integracyjnymi. Projekty realizowane są w latach 2018 – 2020, 

mają na celu zapewnienie równego dostępu do wysokiej jakości edukacji przedszkolnej  

(4 projekty) i podniesienie jakości oferty edukacyjnej ukierunkowanej na rozwój kompetencji 

kluczowych uczniów (4 projekty). Po stronie wydatków wprowadza się środki z tytułu 

realizacji tych 8 projektów i jest to kwota większa o 12.728,00 zł z powodu wkładu własnego 

gminy. Plan zwiększa się o te wartości z projektów, ponieważ w 2018 roku o takie kwoty plan 

nie został wykonany. Ogółem wartość projektów na lata 2018-2020 nie zmienia się, przenosi 

się tylko między latami. 
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Po stronie dochodów na tych samych zasadach zwiększa się o kwotę 2.909,25 zł  

w projekcie, który realizuje Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej pod nazwą Akcja 

Aktywizacja.  

Po stronie dochodów wprowadza się plan dotacji na przebudowę placu zabaw w parku  

w kwocie 81.894,24 zł, to środki z dotacji na przebudowę placu zabaw, który był w ubiegłym 

roku wykonany. Środki nie wpłynęły w ubiegłym roku ani w obecnym, cała planowana kwota 

z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2014-2020 to ponad 127.000,00 zł. W obecnych 

zmianach budżetu potrzebna była taka tylko kwota dla zrównoważenia budżetu, aby dochody 

i wydatki były zmieniane w takiej samej wysokości. Po stronie wydatków, oprócz 

omówionych już zmian, zwiększa się plan o 240,00 zł na pomoc finansową samorządowi 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na funkcjonowanie biura w Brukseli. Zwiększa się 

dotację gminie Gołdap o 268,00 zł na nauczanie religii Kościoła Zielonoświątkowego. 

Dodatkowo w planie MOPS-u zwiększa się o 53.658,00 zł, głównie na wynagrodzenia 

osobowe pracowników i pochodne od płac. Jest to kwota, którą MOPS do 31 grudnia 2018 

roku nie zdążył wypłacić. Kwota ta będzie w nadwyżce budżetowej z zeszłego roku.  

Wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne Utworzenie Dziennego Domu Senior +  

z planem 15.000,00 zł na wykonanie projektu technicznego i kosztorysu adaptacji lokalu  

i podjazdu dla niepełnosprawnych do budynku przy ul. Parkowej 7. Wartość całego zadania 

wynosić będzie 371.713,00 zł. Otrzymaliśmy dotację, dofinansowanie 80% zadania, umowa 

jeszcze nie została podpisana.  

W planie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przenosi się między paragrafami plan 

15.090,00 zł z przeznaczeniem na wydatki niezaliczane do wynagrodzeń: zakup ubrań 

roboczych, ekwiwalenty pieniężne, środki bhp. Tworzenie nowego paragrafu jest możliwe 

wyłącznie uchwałą Rady Miejskiej. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy były robione kalkulacje związane z funkcjonowaniem domu dziennego pobytu. 

Zainteresowany jest, czy na początek funkcjonowania, na tzw. start, przyznano jakąś dotację. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że tak. Dotacja przyznana jest na zadanie inwestycyjne i utworzenie tego 

domu dziennego pobytu. Otwarcie zaplanowano na koniec grudnia. Kalkulacji dokonał 

Wydział Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

prosił o informację dotyczącą kalkulacji rocznego funkcjonowania domu. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie przyjęła wniosek o przedstawienie wszelkich 

kalkulacji dotyczących kwestii finansowania oraz utrzymania Dziennego Domu Senior +  

w skali roku. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Sprawy wniesione zostały przekazane Radnym drogą elektroniczną. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili uwag. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne wnioski.   

 

Komisja zgłosiła wniosek o przedstawienie wszelkich kalkulacji dotyczących kwestii 

finansowania oraz utrzymania Dziennego Domu Senior + w skali roku. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy Komisja Oświaty (…) otrzymała więcej informacji o Gali Sportu.  

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

odpowiedział, że jest stworzony nowy regulamin, zmiany będą ogłoszone.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

dodała, że jest ogłoszony konkurs na sportowca roku, najlepszego trenera i drużynę w formie 

plebiscytu. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

otrzymał informację, iż Komisja Oświaty (…) miała zająć się analizą regulaminu, lecz czas 

był za krótki. W dniu wczorajszym długo rozmawiał z Burmistrzem na temat zmian  

w regulaminie i prawdopodobnie dziś zostaną ogłoszone zmiany regulaminu. Zauważył,  

iż kryteria wybierania najlepszego sportowca niewiele różnią się od kategorii wybierania 

uczniów do stypendium Burmistrza. Będą nagradzane te same osoby. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

uważa, że jako Komisja Oświaty, Sportu (…) powinni być informowani na bieżąco  

o wszelkich kwestiach dotyczących Gali Sportu.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała 

Barbara Skarżyńska 

Przewodniczący Komisji 

Anna Kaczor 

 

 

 

 


